
Jaarvergadering 17 april 2023 Us Doarpshûs 
 
Aanwezig :  22 gebruikers en 1 belangstellende en het bestuur 
 
 
Lydia van Santen, voorzitter opent de vergadering en heet een ieder welkom. We zijn blij 

met deze opkomst. 
Marjan Houkes, geeft een toelichting op het jaarverslag. Uitbreiding van tal van 

activiteiten.   
Inmiddels zijn alle avonden gevuld, overdag is er nog voldoende ruimte. 
Zonder de uitbreiding van het bestuur namelijk Rimmy, Frans en Haayo was ons dit 

allemaal niet gelukt, waarvoor onze grote dank. 
Homme de Jong penningmeester geeft een toelichting op de financiën. We staan er goed 

voor, maar we hebben de komende jaren een grote klus te klaren namelijk het 
verduurzamen van het gebouw incuslief groot onderhoud! 

Het gebouw is oud en energielek. Verduurzamen en groot onderhoud is noodzakelijk. 
 

We hebben een ambitieus plan met een offerte van 3 ton. Dat is niet mis. 
Deze middelen gaan we vergaren middels subsidies en fondsen. Op basis van wat we 
ontvangen, kunnen we plannen. 
Prioriteiten: Glaswerk, plafonds, isoleren van de wanden middels voorzetwanden,  
aanbrengen van vloerverwarming en de dakgoten. 
Invalidetoilet en aanpassing deuren worden apart opgepakt en kunnen - zodra de middelen 
binnen zijn-  worden uitgevoerd. 
Kids first wordt hierin betrokken en gekeken wordt wat de organisatie daarin zelf kan 
bijdragen. 
 
De keuken wordt er niet in meegenomen.  We willen allemaal enige aanpassingen hebben, 
maar het heeft geen prioriteit. Ideeën en hulp  zijn zeer welkom in het aanpassen van de 
keuken.  
 
Het jaarverslag wordt door alle aanwezigen goedgekeurd! 
 
Gebruikers van Us Doarpshûs. 
Alle aanwezigen zijn zeer te spreken over hoe het loopt. Het was natuurlijk best spannend. 
De werkwijze waarbij elke groep volledig zelf verantwoordelijk is voor klaarzetten, opruimen, 
schoonmaken, afrekenen zonder beheerder, moest natuurlijk even wennen.  
Het loopt als een tierelier! En we zijn  bijzonder blij met Luisa die wekelijks schoonmaakt. 
Iedereen is zeer tevreden. Alleen slot op de deur hapert nog wel eens.  
De húskeamer wil meer bezoekers.  Op de  vrijdagmiddag en bij activiteiten in de húskeamer 
zijn er al wel meer bezoekers. Repair café dient te  groeien. 
Nifelsouder wil meer opslag ruimte, dit wordt onderzocht op de mogelijkheden. 
De biljartclub groeit in aantal.  
Er kunnen zeker meer activiteiten plaatsvinden overdag. De avonden zijn gevuld. 



Een ieder geeft en ontvangt de complimenten voor de wijze waarop we het doarpshûs 
gebruiken. Het is Us Doarpshûs geworden! 
 
Jubileum  
 
Dit jaar bestaat het Doarpshus 75 jaar. Gaan we dit vieren?  De afgelopen periode hebben we 
heel wat feesten gehad. En in juni hebben we nog een duurzaamheids festival in het dorp. 
Na discussie wordt besloten het feest te vieren na de verbouwing van Us Doarpshus. 
Ter informatie, het doarpshûs en de knutselclub zijn in 1948 begonnen! 
 
Het was een prettige en gezellige jaar/gebruikersvergadering.  
Hartelijk dank aan een ieder. 
 
Bestuur Us Doarphûs 
 
Aanwezig 

 


